
AURDALSÅSEN HYTTEFORENING (AHF) 
 
 
Referat fra styremøte 26. mai  2009 
 
Tilstede: Finn Kristian Aamodt, Erik Akre, Tone Fredrikson, Christian Berggrav, Tore 

Kallestad, Knut Nes, Rune Jensen, Kari Birkenes 
 
Forfall:   Gunnar Mandt 
 
Tid og sted: Innovasjon Norge, 26. mai kl 20.00 – 22.10 
 
Neste møte: Tirsdag 16. juni 
 
 
1) Introduksjon og velkommen 
Møtedeltakerne presenterte seg 
 
2) Konstituering  
Erik Akre, nestleder og leder i utbyggingsgruppen 
Tone Fredrikson, kasserer og medlemsregister 
Knut Nes, web-ansvarlig 
Kari Birkenes, sekretær 
Christian Berggrav og Gunnar Mandt, representanter til styret i løypelaget 
 
3) Møteplan 
16. juni,  18. august,  15. september,  lørdag 3. oktober etter dugnaden i høstferien, 
20. oktober,  24. november 
19. januar,  vinterferien (22 -  28 februar), årsmøte onsdag 31. mars 
 
 
4) Utbygginssaker: Fjellstølknatten 
Leder har snakket med kommunen, utbyggingsgruppen følger opp og tar direkte kontakt med 
kommunen. 
 
5) Foreningens stativ v/Damtjern 
Foreningens stativ v/Damtjern er i dårlig forfatning. Christian kontakter noen som kan reparere 
det. Rune kontakter postverket for å få avklart hvor langt de kjører før vi vurderer ny løsning rundt 
oppheng/utplassering av postkasser. 
Alle oppfordres til å hente avisene sine, aviser eldre enn 1 uke kastes. 
 
6) Laftekompaniet 
Finn tar kontakt med Laftekompaniet for å høre hvilke planer de har fremover. 
 
7) Danebu 
Danebu er lagt ut til salgs.  
 
8) Løypelaget 
Regnskapet for denne sesongen er ikke klart ennå. Værmessig har det vært en jevnere sesong enn 
i fjor. 
 
9) Vannverket 
Christian orienterte. 
Valdres Alpingrenn, Tuva feltet og Ravangskollen har besluttet kollektiv påkobling.  
 
10) Eventuelt 
Vellet Aurdaltoppen Fjellgrend (opprinnelig TB6) besluttet på sitt årsmøte å betale kr 1000 pr hytte 
til løypelaget. Det er Løypelaget veldig takknemlig for.  
 
 
Kari Birkenes 
Strømmen 13.06.09 
 
 


